
Wapserveen, 2 september 2022. 

Onderwerp: Wolf in Drenthe

Geacht statenlid. 

Middels dit schrijven willen wij onze grote zorgen kenbaar maken die leven bij 
ons in Wapserveen en ook in Westerveld. 

Het toenemende aantal zichtmeldingen van een wolf en aanvallen op 
landbouwhuisdieren, zorgt voor angst onder de bevolking. 

Signalen die wij opvangen zijn onder andere: 
- Er zijn veel dode schapen te betreuren
- Stress onder dieren waar de wolf zich bevond
- Dieren breken uit, wat weer zorgt voor gevaarlijke situaties
- Het kudde gedrag van de dieren verandert
- Veehouders gaan ’s morgens met angst in het hart naar hun vee om te
kijken of alles nog goed is
- Veehouders slapen slecht, omdat ze ongerust zijn over hun dieren
- Reeds meerdere schapenhouders hebben inmiddels kenbaar gemaakt om
te stoppen met het houden van schapen
- Er lopen nu al veel minder schapen in het land
- Mensen durven ’s avonds hun hond niet meer uit te laten op stille plekken uit
angst om aangevallen te worden
- Veehouders houden hun dieren zo veel mogelijk binnen. Aan de
maatschappelijke wens om dieren in de wei te zien kan dan niet meer
worden voldaan

Bovenstaande signalen kunnen gegrond en ongegrond zijn, feit is dat ze 
bestaan. En er zal iets met de signalen moeten worden gedaan. Het treft niet 
alleen de eigenaren van aangevallen dieren, maar de gehele bevolking van 
de gemeente Westerveld. De wolf is inmiddels het gesprek van de dag. 

Al met al kunnen we, volgens ons, concluderen dat het experiment wolf in 
ieder geval in de gemeente Westerveld is mislukt. Wij vragen u dan ook met 
klem om maatregelen te treffen om de wolf beheersbaar te maken en het 
afschieten van probleemwolven mogelijk te maken. 
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